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UPRAVA ZA JAVNE NABAVKE 
 

Broj:         01- 3886                                                                   Podgorica, 26.04.2016. 

godine 

 

Dostaviti: Predsjedniku, zamjeniku predsjednika i članovima Koordinacionog tijela 

 

PREDMET: Zapisnik sa Druge sjednice Koordinacionog tijela za praćenje i 

sprovođenje Strategije razvoja sistema javnih nabavki u Crnoj Gori za period 2016-

2020. godine 

 

Sačinila: Svetlana Tomović – sekretar Koordinacionog tijela 

Verifikovao i odobrio: dr Mersad Mujević – predsjednik Koordinacionog tijela 

 

U prostorijama Stare zgrade Vlade Crne Gore je 26. aprila 2016. godine, sa početkom u 10 

časova održana druga sjednica Koordinacionog tijela (KT) za praćenje i sprovođenje Strategije 

razvoja sistema javnih nabavki za period 2016.-2020. godine. Sastanku su prisustvovali članovi 

KT koji su imenovani na osnovu Rješenja o formiranju Koordinacionog tijela za kontinuirano 

praćenje sprovođenja Strategije razvoja sistema javnih nabavki u Crnoj Gori za period 2016-

2020. godine broj: 

07-3437/1 od 23.02.2016. godine. 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Koordinacionog tijela dr Mersad Mujević, direktor 

Uprave za 

javne nabavke, a pored predsjedavajućeg, prisustvovali su sledeći članovi: Mirjana Purić,+ iz 

Ministarstva pravde; Tamara Bulajić, zamjenik Predsjednika KT iz Ministarstva finansija; 

Tanja Musterović iz Ministarstva finansija; Zilha Bralić iz Uprave za javne nabavke; 

Svetlana Tomović, Sekretar KT iz Uprave za javne nabavke; Veljko Vrbica iz Ministarstva 

održivog razvoja i turizma; mr Bilgena Pačariz iz Ministarstva za informaciono društvo i 

telekomunikacije; Hivzo Kajevvić iz Uprave za inspekcijske poslove; Nataša Cicmil iz 

Državne komisije za kontrolu postupaka javnih nabavki; Nenad Vujošević iz Vrhovnog 

državnog tužilaštva; Aleksandar Mitrović iz Privredne komori Crne Gore; Zoran Erceg 

predstavnik Zajednice opština Crne Gore i Vuk Maraš, iz NVO Mreže za afirmaciju 

nevladinog sektora. 

 

Drugoj sjednici nijesu prisustvovali sledeći članovi Koordinacionog tijela: mr Sandra 

Škatarić iz UzJN, Maja Jovanović i Maja Mitrović iz MF, Goran Kujović  iz ME i Ana 

Miljanić iz Skupštine CG. 
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Sjednicu je otvorio predsjednik KT, dr Mersad Mujević, uz osvrt na zaključke sa prethodne 

sjednice koji su se odnosili na konstituisanje Koordinacionog tijela i izmjene Poslovnika o radu 

Koordinacionog tijela. Nakon što je konstatovao da sastanku prisustvuje dovoljan broj članova 

za nesmetan rad KT, predsjednik KT je prisutne upoznao sa predlogom Dnevnog reda sjednice, 

koji se sastojao iz sledećih tačaka: 

 

1. Dalje aktivnosti na realizaciji Akcionog plana za sprovođenje Strategije 

2. Tekuća pitanja. 

 

Dnevni red je usvojen od strane svih prisutnih članova bez primjedbi. 

 

Predsjednik KT je podsjetio prisutne da je, u skladu sa Metodologijom upravljanja Strategijom, 

KT u obavezi da sačinjava izvještaje o realizaciji mjera iz Akcionog plana na polugodišnjoj 

osnovi i podnosi ih Vladi, i obavijestio ih da je Uprava za javne nabavke u procesu davanja 

odgovora na upitnike Evropske Komisije na osnovu kojih će biti izrađen redovni Izvještaj o 

napretku. 

 

1. Dalje aktivnosti na realizaciji Akcionog plana za sprovođenje Strategije 

Predsjednik KT je pozvao sve članove istog da se aktivno uključe u realizaciju mjera zacrtanih 

AP Strategije. S obzirom da su neke od mjera iz AP imale zadate vremenske rokove koji su 

dospjeli u I i II kvartalu 2016. godine, predsjednik KT je dao osvrt prvenstveno na te mjere i 

stepen njihove dosadašnje realizacije. Kad je u pitanju unapređenje zakonskog okvira u oblasti 

javnih nabavki, izražena je zabrinutost zbog činjenice da Radna grupa za izradu novog Zakona 

o javnim nabavkama koji će biti usaglašen sa novim Direktivama EU još uvijek nije formirana, 

o čemu će se uputiti dopis Ministarstvu finansija u čijoj je nadležnosti data obaveza. 

Predsjednik KT je istakao da je, a u vezi sa Aktivnošću 9. AP, UJN sprovela 9 obuka (ciljanih, 

specijalizovanih treninga) i da data aktivnost ide predviđenom dinamikom. Što se tiče 

Aktivnosti 11., uz opservaciju da sjednici KT ponovo ne prisustvuje predstavnik Ministarstva 

ekonomije,  predsjednik KT je upoznao prisutne da su planirane 3-4 tribine koje će biti održane 

širom Crne Gore radi izlaganja problema sa kojima se susrijeću mala i srednja preduzeća, što 

će poslužiti kao osnova za izradu smjernica za privredne subjekte od strane UJN, ME i PKCG, 

sa Zajednicom opština Crne Gore kao partnerom i drugim institicijama kao što su UPCG, MBA. 

Takođe je istakao da Aktivnost 15. – organizacija polaganja stručnog ispita u oblasti javnih 

nabavki ide predviđenom dinamikom. Što se tiče aktivnosti na uspostavljanju elektronskog 

sistema javnih nabavki, predsjednik KT je članove obavijestio da se na PIN (prethodno 

indikativno obavještenje) već javlja veliki broj ponuđača, kao i da MF intenzivno radi na 

pripremi tenderske dokumentacije, čiji je nacrt poslat Delegaciji EU na čitanje radi dobijanja 

komentara i sugestija. 
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U oblasti zaštite prava ponuđača, predsjednik KT je izrazio zabrinutost zbog trenutnog 

nedostatka kadrovskih kapaciteta (izbor Predsjednika DK) Državne komisije za kontrolu 

postupaka javnih nabavki, istovremeno se osvrnuvši na kadrovsku popunjenost UzJN gdje je 

nedavno zaposlen jedan službenik, a u planu je dalje popunjavanje kadrovskih kapaciteta. Pored 

toga, predsjednik KT je upoznao prisutne i sa 3 međunarodna projekta gdje se UJN javlja kao 

korisnik. 

Zelene/društveno odgovorne nabavke zahtijevaju uključivanje Ministarstva održivog razvoja i 

turizma, a  mjere za borbu protiv korupcije će se realizovati i kroz sistem e-nabavki, kao i kroz 

novu legislativu o javnim nabavkama, istakao je predsjednik KT. 

Aktivnost 13. – organizovanje Foruma o javnim nabavkama planirano je za kraj juna mjeseca 

2016. godine, uz prijedlog Vuka Maraša da se omogući što većem broju subjekata da daju svoje 

primjedbe i sugestije pisanim putem, da sami definišu Dnevni red Foruma kao i da učešće na 

Forumu uzmu najkompetentniji ljudi iz oblasti javnih nabavki. U diskusiji vezanoj za 

organizaciju Foruma riječ je uzela i članica KT Mirjana Purić, sugerišući da treba pozvati one 

ponuđače iz čijih oblasti djelovanja je bilo najviše žalbi, kako bi im se pružila mogućnost da 

svoje probleme iznesu na tom događaju. Predsjednik KT je zaključio da će se teme predstojećeg 

Foruma kao i konačan datum održavanja istog definisati na sledećem sastanku KT koji treba da 

se održi do kraja maja mjeseca tekuće godine. 

Član KT Hivzo Kajević je, ispred Uprave za inspekcijske poslove, ukazao na pitanje korišćenja 

neposrednog sporazuma i sugerisao da se zloupotreba tog postupka uvede kao prekršaj. Takođe 

je ukazao i na nedostatke kadrovskih kapaciteta inspekcije u oblasti javnih nabavki, kao i 

nedovoljne resurse za sprovođenje poslova iz njihove nadležnosti. Član KT Vuk Maraš je 

predložio održavanje tematske rasprave o upotrebi neposrednog sporazuma, s obzirom na 

učestalu pojavu kršenja zakonskih obaveza koje tiču ove vrste postupka, i podržao predlog 

uvođenja pravnih sankcija. Predsjednik KT je podsjetio da je svaki naručilac u obavezi da na 

svom portalu objavi evidenciju o korišćenju neposrednog sporazuma (Obrazac C) kao i da 

dostavi UJN izvještaj o korišćenju tog postupka. 

Kad je u pitanju saradnja između institucija, Predsjednik KT je obavijestio prisutne da je 

potpisan Protokol o saradnji između UzJN i UzIP, sa ciljem održavanja diskusije i razmatranja 

tekućih problema na redovnoj osnovi. Takođe je naglasio da će UzJN nastojati da potpiše takve 

protokole o saradnji i sa drugim institucijama, kao što su Uprava policije, Državna revizorska 

institucija, Vrhovno državno tužilaštvo, PKCG , UPCG i dr. 

Predsjednik KT je na sastanku pokrenuo pitanje finansijskih sredstava za sprovođenje 

Strategije, pri čemu je konstatovana potreba za daljim administrativnim kapacitetima i 

povećanjem budžeta. Dogovoreno je da će se Ministarstvu finansija uputiti inicijativa za 

dodjelu tih sredstava, sa aspekta zabrinutosti za efektivnu implementaciju Strategije. Kad su u 
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pitanju naknade za članove KT, upućen je zahtjev MF preko Zamjenika predsjednika KT, 

Tamari Bulajić, koja je istakla da nije dobila jasan odgovor s tim u vezi i da nema jasnog stava 

oko datog pitanja, koje će ponovo biti aktivirano. Član KT Tanja Musterović je podsjetila da 

se, u skladu sa Zakonom o zaradama državnih službenika i namještenika, istima ne mogu dati 

naknade po osnovu rada u radnim tijelima, dok ostali mogu dobiti nadoknade po osnovu 

ugovora o djelu. Predsjednik KT je naglasio da je po ovom pitanju potreban jasan stav MF uz 

očekivanje da prije nardene sjednice imamo pisano Mišljenje Ministarstva finansija. 

Sastanak KT je završen u 11 časova i 45 minuta. 

Zapisnik sa druge sjednice će biti dostavljen predjsedniku, zamjeniku predsjednika i svim 

članovima KT, a biće objavljen na Portalu Uprave za javne nabavke.     

 

Zapisnik sačinila 

    Sekretar KT 

Svetlana Tomović,s.r. 

 

Ovjerio 

Predsjednik KT 

dr Mersad MUJEVIĆ,s.r 


